
SPARWOZDANIE

z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

Okres sprawozdawczy liczy się od dnia 29.01.2004 r.
W okresie tym większość moich działań jak i Urzędu było podporządkowanych
przygotowaniu dzisiejszej sesji budżetowej a w szczególności propozycji zmian w projekcie
uchwały budżetowej na 2004 rok będącej załącznikiem do Zarządzenia Nr 27/2003 Wójta
Gminy Zabrodzie z dnia 15 grudnia 2003 r.
Proponowane zmiany zostały 2-krotnie przedstawione Stałym Komisjom Rady 
tj. 13 lutego i 19 marca br.
Jednolity tekst projektu uchwały budżetowej na bieżący rok mówi Pani Skarbnik Gminy 
w punkcie 6 dzisiejszego programu Sesji nie będą go więc w tej chwili referował.
Ponadto w kresie sprawozdawczym zajmowałem się n/w sprawami.

1. Opracowany projekt herbu i flagi naszej gminy przesłałem do Komisji Heraldycznej 
w Warszawie w celu zaopiniowania. Po otrzymaniu pozytywnej opinii w projektach
przedstawię je Wysokiej Radzie do konsultacji.

2. Wykonawca strategii rozwoju gminy do 2020 roku przedstawił jej wstępny projekt
omawiając go w obecności kierownictwa Rady i Urzędu Gminy.
Kolejne omówienie i wstępna konsultacja odbędzie się 01.04.2004 r. o godz. 11-tej.
Na spotkanie to zapraszamy wszystkich Radnych, Sołtysów, kierowników jednostek
organizacyjnych, działaczy społecznych, przedstawicieli funkcjonujących w gminie,
oraz zainteresowanych mieszkańców i młodzież.

3. Komisje przetargowe rozpoczęły rozstrzygać przetargi tj.
- wodociąg dla Mostówki
- kanalizacja sanitarna dla Mostówki
- termomodernizacja budynku Publicznej Szkoły Podstawowej w Dębinkach.
Mam nadzieję, że komisje przetargowe zaproponują wykonawców w/w inwestycji
zgodnie z obowiązującym prawem o zamierzeniach publicznych.

4. Ogłosiłem następne dwa przetargi:
- termorenowacja budynku Urzędu Gminy
- termorenowacja budynku Publicznej Szkoły Podstawowej w Adelinie.
Otwarcie ofert nastąpi w dniu 05.04.2004 r.

5. Trwają szkolenia rolników dot. dopłat bezpośrednich z Unii Europejskiej prowadzone
przez Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa.
Szkolenia koordynuje Pan Tadeusz Michalik, który wypowie się w tej sprawie 
oraz innych bieżących sprawach zaraz po moim wystąpieniu.

6. Agencja Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Warszawie oraz Pan Edward
Kozioł podpisali Aneks Nr 6 z dnia 24.02.2004 r. do umowy dzierżawy gospodarstwa
Niegów. Aneks sporządzono w związku z przystąpieniem Państwa Anna i Waldemara
Cisak oraz Pani Jadwigi Kozioł jako wspłódzierżawców do umowy dzierżawy
gospodarstwa rolnego po byłym PGR-e. Jednocześnie grupa dzierżawców zabiega 
o odroczenie terminu płatności I raty podatku rolnego za b.rok.

7. Odbyły się zebrania sprawozdawcze w OSP za 2003 rok r. Jednocześnie w OSP
Słopsk zmieniono Prezesa Zarządu OSP. Nowym Prezesem został 
Pan Leszek Więch s. Mariana zam. Słopsk

8. Zakończono kolejny etap remontu pomieszczeń w tut. Urzędzie /sala konferencyjna,
holl I piętro i klatka schodowa/.



9. Zakończono pobór do wojska – mężczyzn z terenu naszej gminy.
Wszyscy wezwani stawili się przez Powiatową Komisję Poborową.

10. Zakończyliśmy rozliczenie sołtysów z inkasa I raty podatku, jednocześnie nasilamy
egzekucję zaległości podatkowych z lat ubiegłych w tym podatku od środków
transportowych.

11. Sprzątanie gminy przez młodzież szkolną w dniach 6, 7 i 10 kwiecień, natomiast
odbiór nieczystości przez przewoźnika w dniach 9, 13 i 18 kwiecień.


